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Abstract (en)
The pivot (45) has a rotation guide (46) for radially holding a shaft (47) in a plate (2), and a front guide (49) for axially limiting an end of the shaft.
An elastic shock absorber (48) acts on the rotation guide and/or the front guide. The elastic shock absorber is formed as a unitary part, made from
micromachinable material or silicon or quartz or diamond and provided with a structural element that is separated from the rotation guide. The elastic
shock absorber is produced in a single-piece way with the frontal guide. An independent claim is also included for a timepiece plate.

Abstract (fr)
Pivot (45) pour mécanisme d'horlogerie, comportant un premier guidage de révolution (46) pour le maintien radial d'un arbre (47) dans une
platine (2), et un deuxième guidage frontal (49) pour la limitation axiale de l'extrémité dudit arbre (47), et comportant au moins un amortisseur de
choc élastique (48) agissant sur au moins ledit premier guidage de révolution (46) ou/et ledit deuxième guidage frontal (49). Ledit au moins un
amortisseur de choc élastique (48) est réalisé de façon monobloc dans un matériau micro-usinable ou en silicium ou en quartz ou en diamant avec
un élément de structure (451) autre que ledit premier guidage de révolution (46) et ledit deuxième guidage frontal (49).
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